

# Referat 18.04.23

## Bestyrelsesmøde

Sted: Hos Anja 18.30-20.30

- Valg af referent
  - Signe er valgt til referent
- Godkende dagsorden og evt optagelse af yderligere punkter
  - dagsorden er godkendt og der tilføjet punktet økonomi. Under punktet om GF skal status på dagsorden herunder materiale vedr. vedtægtsændringer udarbejdes
- Status på generalforsamling
  - på valg er Anja; Niels og Signe, alle er villige til genvalg i fald der ikke er andre
  - stemmetællere vælges først - der skal vælges 2 blandt de fremmødte
  - Niels sender indkaldelse til GF og medsender foreløbige dagsorden + bilag
  - lokale er reserveret og dirigent er reserveret
  - Signe og Birgitte tester lokalet, projektor mv. torsdag den 23. maj, hvis muligt. Signe tjekker med Verner Sørensen.
  - Formandens beretning, input fra bestyrelsen, Birgitte sender udkast
- Økonomi
  - 94.000 kr i overskud før afskrivninger ( indtægter fra kontingenter fratrukket udgifter)
  - 25.000 kr i afskrivning
  - ekstraordinære indtægter
  - dermed 222.000 kr i overskud
  - selv med afskrivning har vi overskud uden de ekstraordinære indtægter

- foreningens formue er derfor: 376.000 kr
- vi er pt. 426 medlemmer
- Nyt fra aktivitetsudvalg
  - har afviklet møde den 12. april, hvor der er ændret visse arrangementer
  - nytårsarrangementet ændres formentlig fra kl. 11 til kl. 9 eller 10
  - overvejet pause i fastelavnsarrangement, da der er mange som ikke kommer udklædt. Afdække om der kommer efterspørgsel
  - måneskins dyb: det svinger meget i antallet der møder op. Fremover bliver det et opslag på FB, men uden egentlig at der arrangeres noget med forplejning og lygter fra foreningen. Så det fortsætter men uden ekstraordinære input
  - til opstartsarrangementer er der tanker om at have en yoga instruktør til en omgang stående yoga
  - måske invitere Susanne Søberg til et foredragsarrangement - måske kan vi søge midler gennem DGI fx afviklet via biblioteket
  - Fremover vil vi afprøve også at invitere til arrangementer via mail som supplement til FB
  - fremadrettet egenbetaling for arrangementer for bl.a. ikke at så med 25 rundstykker i overskud - det er både for dyrt og ikke ordentligt i forhold til bæredygtighed
  - der bliver udarbejdet en vedligeholdelsesplan til saunaen
  - der bliver udarbejdes retningslinjer for hvordan saunaen må bruges bl.a. for at opnå mere ejerskab fra brugerne samt forklaring om at den ikke må anvendes til dampbad
  - fra næste sæson vil der komme 4 gus-arrangementer før jul og forventelig flere i det nye år
  - der indkøbes desuden et læhegn til at afskærme
  - mht. en vinterbade-event skal det afklares hvor mange frivillige der vil hjælpe (kan der rejses nok frivillige?) - og vi skal have styr på toiletforhold samt evt. leje af yderligere sauna og måske et vildmarksbad. Hvad med parkering? Hvad med forplejning?

- der mangler nye folk til aktivitetsudvalget - bl.a. Henny ønsker at træde ud pt. Udvalget er derfor nede på 6 medlemmer og der er plads til/brug for flere
  - skrive ud til medlemmerne og efterspørge ønsker til aktiviteter og evt. oplægsholdere til foredragsaftener
  - der forventes 1-2 introduktioner igen i næste sæson
- Evt.